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Podravje • Pred letosnjimi predcasnimi driavnozborskimi volitvami 

v 

Zelijo nov obraz, a nihce ne ve, 
Prleakovane driavnozborske volltve, kl naj bl se zgodlle morda ze Jullja, sleer pa zgodaj jesenl, so tema &tevilnih pogovorov In uglbanj, 
parlamenta oz. vlade. Kar je skupno veClnl razpravljavcev, Je dejstvo, da naj bl vlado In driavo v prlhodnje vodila nova oseba z neoinad 

:lupanom podravskih · ob
Cin smo na to temo za tokra
tni Tednikov objektiv zastavili 
tri vpraSanja. ~rvo: katera po
litiena stranka bo po njiho
vern osebnem mnenju dobila 
najvec glasov na predcasnih 
driavnozborskih volitvah. 
Drugo: katere stranke (parla
mentarne in izven parlamen
tarne) bodo po mnenju Zupa
nov prejele dovolj glasov za 
vstop v Driavni zbor. In tretje: 
koga vidite oziroma bi najraje" 
videli v funkdji novega pred
sednika I predsednice vlade 
RS in zakaj. 

AlojzSok 
.Menim, da bodo zmaga

Ie stranke pomladne opdje, 
torej SDS,.NSi in SLS. V parla
ment ne bodo prisle ponovno 
na hitro skompOnirane pred
volilne stranke. Se enkrat se 
je na.mrec pokazalo, kako dvo
rezen mee so v politiki novi 

. obrazi pod starimi maskarni. 
Upam, da so Siovenci spozna· 
Ii, da potrebujemo trdnost, 
ker sicer se nam v prihodnje 
pise Se sl:lbse. Osebno bi si na 
mestu vodje slovenske vlade 
zelel odlocno in vsestransko 
modro osebo, brez bremen 
preteklosti, in seveda tudt 
modre in odlocne ministre in 
ministrice. A za to je treba do
biti zadostno veeino v DZ, in 
to s preverjenimi strankami, 
ki bodo vladi zagotovile trdno 
podporo .• 

RaJko Janiekovic " 
Da se na predeasnih driav

nozborskih volitvah nasmiha 
zmaga stranki SDS, je absolu
tno prepriean Zupan obCine 
Dornava Rajko Janzekovie. Na 
vpraSanje, katere stranke se 
bodo uvrstile v DZ, Janieko
vic odgovarja: .SDS; SD, NSi, 

SLS in Se ena leva, za katero 
napis na embalaii Se ni zoan .• 
o tern, koga vidi na mestu 
predsednika vlade, Zupan do
daja: .Zadeva je jasna. Tistega, 
ki bo dobil najvee glasov. 0 
tern bomo odloeali volivci. Na 
koncu koncev ime sploh ni 
pomembno .• 

MiranVuk 
Zupan obCine Zavre Mi

ran Vuk meni, da bosta na 
predeasnih driavnozborskih 

. volitvah najvee glasov prejeli 
stranki PS in SDS, vsaka pri
blfuio enako stevilo glasov, z . 

Zupan obcine Podlehnik Marko 
MauCic 0 politicnih strankah v 
Sloveniji: .Stranka, ki ne zajema 
vsaj 1/4 prebivalstva ddave, 
ni politicna stranka, temvec 
Idub enako mislecih, zato na 
vpraSanje, kateri politicni 
Idub bo zmagal, ne morem 
odgovoriti.« 

moinimi odstopanji kaksnega moji oceni moral biti kombi
odstotka glasov. Po Vukovem niran. Polovico parlamenta 

. mnenju s.e bodo v DZ uvrsti- po proporcionalnem sistemu 
Ie stranke PS, SDS, SD, DESUS in druga polovica po veein
in SLS, primernega kandidata skem." Glede strank, ki bodo 

. za vodenje slovenske vlade prestopile prag DZ, pa Celan 
Zupan Miran Vuk vee ne vidi: meni: .Osebno menim, da se 
.Primernih vee ni, ker nihee bo stevilo izvenparlamentar
vee ne zna earati. Do sedaj Se nih strank zelo poveealo in 
nobenemu ni uspelo obuditi mnoge izmed njih lahko dose· 
mrlica!. zejo minimalni prag za vstop 

v v 

Stefan Celan 
.V tej popolni politieni 

zmedi je zelo tefto napove
dovati, kaj se bo zgodilo na 
predeasnih driavnozborskih 
volitvah. Vse je odvisno od 
razpoloZljivega casa za pri
prave na te volirve. Ce bodo " 
volitve Se pred poeitnicami, 
potem bodo imele obstojece 

. politiene stranke prednost 
pred novonastajajocimi. V na
sprotnem napovedujem vec 
prednosti novonastajajocim 
pOlitienim strankam. Kaj pa 
lahko novonastajajoee poli
ticne stranke ponudijo boli
sega ob obstojeeem volilnem 
sistemu, je vsakomur jasno. 
Nic taksnega, kar bi koristilo 
driavljanka.m in driavljanom. 
Spremembe lahko prinese 
nov volilni sistem, ki bi po 

v parlament Med obstojeeimi 
pa imajo najvee moinosti SDS, 
SD, NSi, DeSuS, SLS, LOS." Na 
zadnje vpraSanje pa Zupan 
odgovarja tako: .V funkciji 
predsednice ali predsednika 
vlade bi si prvenstveno zelel 
drzavnico ali . driavnika. V 
tern trenutku imarno namree 
zgolj prvake pOliticnih strank, 
ki se borijo za ozke politicne 
interese. Resnemu driavniku, 
kot je bil npr . . dr. Janez Drnov
Sek, niklili niso bili v ospredju 
zgolj interesi liberalne demo
kracije Siovenije. Siovenija po
trebuje osebo, ki bo smeli vizi
onar z dovolj posluha za kre
ativne in ustvarjalne pobude 
driavljank in driavljanov. Ob 
tern pa mora imeti dovolj po
guma za umeScanje Siovenije 
na tiste svetovne trge, ki :zelijo 
Siovenijo za razvojno partne
rico in ne zgolj poslusnega 

palCka kapitalskih mogotcev. 
Konkretnega imena, zal, ni
mam. Zagotovo pa je taksno 
osebo treba iskati med Ijudmi, 
ki imajo visok etiCni standard 
in hkrati tudi praktiene izku
snje na vee podrocjih (gospo
darstvo, javni sektor, civilna 
druzb.a). Co me vpraSate zoo
traj katere socialne strukture 
v naSi druzbi obstajajo takSni 
Ijudje; lahko povem, da jih ne
kaj najdete med zupanjami in 
Zupani, ki so vsaj dva mandata 
vodili obeino." 

Anton Leskovar 
Kidrieevski Zupan je pre

priean, da bodo na prihaja
joeih volitvah volivci izkazali 
najveeje zaupanje SDS: .Tclko 
je napovedati, katere stranke 
vse bodo prejele dovolj glasov 
za vstop v DZ. Prieakujem pa 
spremembe. Glede predse
dnika menim, da je Janez jan
sa s svojo elopo ob vstopu Slo
venije v EU dokazal, killnega 
predsednika vlade mora imeti 
neka drZava. Zato ga v teh kri
znih trenutkih potrebujemo 
na tej funkciji. Siovenija se 
sooea s teiavarni, ki jih je moe 
reSiti Ie s tvornim in sloznim 
delovanjem. To bi moralo tudi 
biti vodilo preostale pOlitike v 
slovenskem prostoru, saj je ze 
cas, da se zaenejo zavedati, da 
je v slogi moe! 

do nobenega od znanih imen. 
Dajmo se presenetiti, Sioveni
ja potrebuje osvditev in nove 
obraze.« 

Marko Mauclc 
. .Stranka, ki ne zajema vsaj 
1/4 prebivalstva driave, ni po
litiena stranka, temvec klub 
enako (ee odstejemo tiste s 
figo v :zepu) misleCih, mogoee 
malo verje drustvo ali kaj po
dobnega in na vpraSanje, ka
teri politirni k1ub bo zmagal, 
ne morem odgovoriti. 0 tern 
ne razmiSljam, ker kot se je iz
kazalo, je tako ali tako vseeno. 
Ljudje volijo imena, v katera 
zaupajo, kar pa se velikokrat 

Milan Gabrovec po izvolitvi izjalovi. Sam sem 
bil vedno zagovornik teh-

.Upam in zelo si zelint <la nicne vlade, kjer bi k1juena 
bi najvec glasov prejela tista . mesta in ministrske polozaje 
stranka, ki bo naSo driavo zasedali strokovnjaki in ne po
koncno vodila v pravo smer; Iitieni veljaki, ki mislijo, da so 

~ 
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nikakor pa si ne :zelim, da 
bi bila to katera od ultra de
snicarskih strank, saj bi bile 
moznosti za dialog v drlavi 
se manjse. Sicer bodo po mo
jem mnenju dovolj glasov za 
vstop v DZ prejele stranke SD, 

' Pozitivna Siovenija, LOS, SLS 

posrkali vso pamet sveta in so 
lahko ministrf pray na vsakem 
ministrstvu! Vlado in driavo 
bi moral voditi nekdo, ki bi 
si sam poiskal svoj strokovni 
tim, s katerim bi lahko delal 
in dosegal rezultate. Edina 
rditev za naSo driavo je, da 
pomagamo na noge postaviti 
gospodarstvo. Imamo veliko 
strokovnjakov, ki bi jim to 
uspelo narediti, pa se zaraeli 
razlienih pritiskov ne :zelijo 
izpostavljati. . Ocitno je, da 
bomo morali povsem k1ecniti 
in Ie Bog ve, ali se bomo rudi 
pobrali. Tako kot to delamo 
sedaj, :ze ne. UniCUa nas ni sve
tovna kriza, ampak lopovseina 
in poblep domaeih posame
znikov in povezanih skupin, 
ki veselo skakljajo naokoli in 
se smejijo naSi naivnosti in 
neodloenosti, namesto da bi 
gnili za zapahi vlainih k1eti in 
ne luksuznih zaporov.« 

Po mnenju vpraianlh bl bllo v Siovenlji najprej ueba spremenltl volIlillslstem, Sole potem je"molno 
prieakovatl spremembe In tudl nove obraze v polltlkl. . 

in tudi SDS. Resnici na Ijubo 
pa morarn povedati, da v tern 
trenutku ne vidim nobene 
osebe, Iii bi lahko opravljala 
funkcijo predsednika vlade, 
zato se ne morem opredeliti 

Zupan obcine Poljcane Stanislav 
KovaCic 0 slovenskih volivcih: 
»Slovensko volilno telo je zelo 
nepredvidljivo. Hkrati pa 
bolj podkupljivo kot sportne 
ekipe pri organiziranju in 
realiziranju sportnih stav!« 
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kdobi to bil III 
:10 vse bo zasedel poslanske stoleke In kdo bo potem sedel na prvl, najpomembneJil stol 
~evano polltleno preteklostjo In po moinostl s elm vee Izkuinjaml. 

ke bodo dobile dovolj glasov 
za preboj v DZ. sem skoraj 
prepriean. da veCina teh. ki 
so k doslej bUe v parlamen-. 
tu. momost pa dajem tudi 
killni od novoustanovljenih. 
Za novega predsednika vlade 
pa bi osebno najraje videl nov 
obraz. nekoga, ki bi si upal 
vee od vseh dosedanjih pred
sednikov. Prepriean sem. da 
izkIjucno nekdo nov na vrhu 
vlade labko prinese upanje za 
reSitev stevilnih tdav. v kate
rih se je znaSla naSa drzava!. 

Janez Jurgec 
,Brez spremembe volilnega 

sistema se ne more kaj bistve
no spremeniti. Vsaka vlada bo 
pod pogoji. ki jih dirigirajo 
manjse parlamentarne stran
ke. obsojena na propad. Spet 
se bodo stari obrazi pojavili v 
nekih novih strankah s sieer 
novimi liderji. ki bodo imeli 
veliko vpliva na politiko v dr
z.vi, dnava pa bo spet tonUa 
v So vecjo revSl:ino. zadolleva
nje in krizo. To se dogaja pred 
vsakimi volitvami. zgodba na
prej po volitvab pa je vedno 
enaka. Dolder Ijudje ne bodo 
tega uvideli in preprecill. pa 
bodisi za katero koli opeijo 
gre. ni pricakovati politivnih 
premikov in stabilizacije raz
mer.« 

Velika vecna iupanov Ie enotnega mnenla, da nal bl driavo v prlhodnle vodll povsem nov obraz, a 
nihee od teh nltl prlbllino nl vedel povedatl, kdo bl to lahko bll. Tille iupanl so kot ielenega novega 
mandatarjavendarle navedll nekal Imen, In sleer: Janez Jania, MIlO Cerar In Matel Lahovnll<. 

5tanislav Kovacic 

Anton Butolen 
,Na ta vpraSanja tdko od

govorim. Kaie sieer na zmago 
SDS. vendar menim. da je po
liticna situacija v driavi tako 
nestabUna, da labko en sam 
dogodek spremeni rezultat 
volitev. Pray tako je vpraSa
nje. kako se bodo. ce se sploh 
bodo. uspele organizirati na
povedane nove stranke. Ne 
glede na zmagovalea volitev 
pa vlade ne bo enostavno se
staviti in se bo politicna ne
stabUnost, ki smo ji bili prica 
nekaj zadnjih let. po mojem 
mnenju nadaljevala. Menim. 
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da bo od sedanjih parlamen
tarnih strank ponoven preboj 
v parlament zelo tezko uspel 
Drz.vljanski listi Gregorja Vi
ranta. druge. menim. da s pre
bojem ne bodo imele vecjih 
telav. Kar se tice izvenparla
mentarnih strank, menim, da 
labko uspe killna povsem 
nova. medtem ko ,uveljavlje
nim. neparlamentarnim stran
karn. kot so Zares. illS. Zeleni. 
Stranka dela, SMS ...• ne dajem 
posebnih momosti.. Glede 
novega predsednika vlade pa 
zupan pravi: ,Morda bi bilo 
dobro. ce bi se pojavU kakSen 
novi. povsem neobremenjeni 
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V parlament nal bl so po mnenlu vaCine vpraianlh ponovno uvrstl
Ie Iste polltlcne stranke kot doslel. 

kandidat, recimo Cerar. ce
pray tudi tillna izbira vcasih 
ni modra, ker se novinci na 
takSnih poloz.jih Idjub spo
sobnosti in volji vcasih tefto 
znajdejo. potrebne so namrec 
tudi izkusnje. V zadnjih ne
kaj vladab pa smo doziveli ze 
marsikaj in bi veljalo poskusi
ti s povsem novim Bovekom. 
Seveda pa so to Ie razmisljanja. 
Mandatarja praviloma predla
ga stranka, ki zmaga na voli
tvalt. 

Friderlk Braclc 
,Zelo tefto bi napovedal. ka

tera politiena stranka bi na to
kratnih volitvab labko prejela 
najvec glasov. Menim namrec. 
da se bodo glasovi porazdelili 
med vse obstojece in nastaja· 
joce stranke. tako da posebne 
prednosti ne bi napovedal no
beni. Glede tega, katere stran-

Zupan Poljcan KovaCic 
pravi. da je najprej treba ve-

. deti in videti. katere stranke 
bodo sploh nastopale na dr
zavnozborskib volitvab. ,Thdi 
sieer sem glede napovedi vo
lilnih rezultatov bolj slab na
povedovalee. Siovensko volil
no tela je zelo nepredvidljivo. 
Hkrati pa bolj podkupljivo kot 
sportne ekipe pri organizira
nju in realiziranju sportnih 
stav!c 

Ivan iagar 
Siovenskobistriski Zupan. 

sieer clan SLS. ni klel napo
vedati zmage nobeni stranki. 
niti svoji. Zeli pa, da zaradi 
nemotenega delovanja ddav, 
do volitev pride cim prej: .Od 
predsednika / predsedniee 
vlade in novih ministrov pri
cakujem, da bo strokovna eki
pa. ki bo imela ustrezen odnos 
do regionalnega razvoja in 10-

Zupan obCine Dornava Rajko 
J aniekovic 0 strankah, ki se bodo . 
uvrstile v DZ: .SDS, SD, NSi, SLS 
in se ena leva, za katero napis 
na embalm se ni znan.« . 
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Zupan obcine Zavrc Miran Vuk 0 

novem mandata~u: »Primernih 
vee ni, ker nihee vee ne zna 
earati. Do sedaj se nobenemu 
ni uspelo obuditi mrliea!« 

kalnega okolja, ki bo razumela 
potrebe Ijudi na terenu in ne 
bo sprejemala odlocitev mimo 
Ijud~ kot so npr. davek na ne
premicnine ali neupostevanje 
lokalnega in regionalnega ni
voja pri pripravi strateskib do
kumentov za novo fmancno 
perspektivo. 

Alojz Goreenko 
. Makolski Zupan Alojz Gor

cenko pa je dejal. da hi morali 
poslanci sestaviti novo vlado 
in pocakati na redne volitve 
v letu 2015. sieer pa 0 predvi
denih predeasnih volitvab ne 
razmislja in IUdi ne Zeli dajati 
napovedi. 

Alojz Benko 
Po mnenju zupana obeine 

Trnovska vas Alojza Benka bo 
na predeasnih drzavnozbor
skib volitvab najvec glasov 
prejela politicna stranka SDS. 
Zupan Benko nieni tudi. da 
bodo dovolj glasov za vstop 
v Drzavni zbor prejele vse 
stranke. ki so v parlamentu. 
razen Politivne Siovenije. Na 
vpraSanje. koga vidite oziro
rna bi najraje videli v funkciji 
novega predsednika / pred
sedniee vlade RS. pa zupan 
Benko odgovarja: >Odvisno 
od izida volitev .• 

Jurij Borko 
Alojz Kauclc .Kdo bo dobil najv~c gla-

SOY. so labko samo uglbanJa, 
zupan Alojz KauCic ni hotel saj bodo stranke. ki so se raz

ugibati 0 tern. katera politic- delile, in tiste. ki prihajajo na 
na stranka bo na predeasnih novo. zopet vplivale na raz
dnavnozborskib volitvab do- merja in delitev. Gotovo bodo 
bila najvec glasov. Meni pa. da na delitev glasov imeli velik 
bodo dovolj glasov za vstop v vpliv mediji._ meni zupan ob
driavni zbor prejele stranke cine Sredisce ob Dravi. Thdi 
SDS. NSi. SLS. SD. DesuS in 0 tern. katere stranke bodo 
stranka Verjamem .• Najraje bi prejele dovolj glasov za vstop 
videl v funkciji novega pred- v Drz.vni zbor. zupan ni hotel 
sednika vlade RS Franca Bogo- ugibati. Pray tako pa ni hotel 
viC. (predsedni)< SLS). ker je . razltriti. koga bi najraje videl 
nacelen in razumen Bovek.. v funkciji novega predsednika 
je se dodal zupan Kaucic. / predsedniee vlade. Dodal je 

Franci Krepsa 
Po mnenju zupana obcine 

Sv. Andrri v Siov. goricah bo 
na predeasnih driavnozbor
skib volitvah najvec glasov 
prejela politicna stranka SDS. 
Zupan se meni. da bodo do
volj glasov za vstop v Ddavni 
zbor prejele stranke SDS. SD. 
NS!. SLS. DESUS. 0 tern, koga 
bi najraje videl v funkciji nove
ga predsednika / predsedniee 
vlade RS. pa je Zupan Krepsa 
previdno odgovorll: ,0 tern je 
So prehitro razpravljati .• 

Mlrko Cvetko 
.Najvec glasov bo dobila 

Janseva SDS •• je na vpraSanje. 
katera politicna stranka bo na 

, predeasnih driavnozborskib 
volitvab prejela najvec glasov. 
odgovoril zupan obcine Sveti 
Tomai. Preprican je tudi. da 
bodo dovolj glasov za vstop v. 
ddavni zbor prejele vse dose
danje stranke. razen Virantove' 
DrZavljanske Iiste in Pozitivne 
Siovenije . • Dobili pa bomo.v 
parlament novo stranko, ki ji 
bo predsedovala Brattlskova .• 
Kot'nov mandatar pa bi se po 

. njegovem mnenju najbolje 
odrezal Matej Labovnik: .Se 
pa bojim. da se ne bo zelel iz
postaviti. Killne druge kariz
maticne osebnosti ta trenutek 
ne vidim. Pogoj za uspeSen 
in trden Ddavni zbor pa je v 
spremembi volilnega zakona. 
Brez te spremembe bomo 
imeli zopet enake Ijudi na ena
kib poloz.jih!. 

Ie: .Ce bi bili normama dnava. 
nobena od strank. ki so ddavo 
zavozile in prezadolzUe. ne bi 
smela prit,i v parlament.. 

Vladimir Vindls 
.Nisem vedd.evalec, zato 

tefto odgovorim, kdo bo zma
govalee izrednih volitev. Sam 
dajem prednost strankam 
slovenske pomladi. ceprav je 
v casu. ki ga Zivimo. to bogo
Ideten odgovor. Po volitvab 
se vsakic veliko govori 0 spre
membi volilne zakonodaje. Ie 
stranktega niso pripravljene 
storiti. saj bi stem zmanjsali 
moznosti nastajanja veCnih 
poslaneev. ki so zgubill stik z 
volivci in delajo sarno v svoje 
dobro. Obstojec. zakonodaja 
in kadrovska politika politic
nih strank bo omogoeUa spet 
vrnitev islib Ijudi - Zal. Kar se 
tice poplave politicnih slrank 
po vzoru muh enodnevnic, 
pa niso garaneija ne napred
ka ne stabUnosti. se manj pa 
resnega dela demokraticnega 

-vodenja dnave. Koga za pred
sednika vlade? Tdko je. najti 
pravi odgovor. PraY gotovo vsi 
cakamo cloveka. s katerim bo 
zavel nov veter, brez obreme
njenosti z nosilei Ie funkcije v 
vseh 23 letih naSe ddave. Pre
prican sem. da je skrajni cas. 
da prestopimo prepricanje v 
smislu: glavno. da je naS. saj 
ni pomembno. ce je strokov
njak •• je povedal zupan obc;
ne Destrnik Vindis. 

Mon/luJ Levanlc. Mojca 
ZemlJarlc. Mojca VtIC, '"* 

cia Gozn/k, Martin OZmec 
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